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May 6, 2008 – 1:00 a.m.

Woke up TV on local station, sound kept going off.  I changed station to show called “Kimora Simmons.”  My eyes felt heavy, sore and started running tears coming out of my eyes.  I kept trying to keep my eyes open and they kept trying to close and they were burning.  I fought to keep my eyes open.  At 2:00 a.m. the alarm went off on my clock, as I had previously set it.  I got up to turned off the alarm and my eyes felt better.

June 26, 2008 @ 12:40 p.m.
Came home for lunch and the telephone ring as soon as I walked in the door.  The call came from 213-710-8180. (apparently they are watching in my home, even in my most private moments).

June 26, 2008 @ 6:10 p.m.

Came home from work and the telephone ring as soon as I walked in the door.  The call came from 213-710-8666. (apparently they are watching in my home, even in my most private moments).

June 28, 2008 - 9:35 a.m.
Talking to my daughter – long distance – and I put the TV in my bedroom on Sponge Bob for my grandchild, the TV kept changing stations.

July 18, 2008 @ 11:45 p.m.
Called Elizabeth (a friend) and my home telephone cut off three times.  Tried calling her on my cell phone and the call would not go through.  I had to try both lines several times before I got them to work.

July 30, 2008 – 8:20 a.m.
Received call from unknown number (did not answer telephone)

October 8, 2008 – 11:43 a.m.
Came out of bathroom and dial tone was on telephone, but the phone was on the hook (it was as if I had picked up my phone to dial out but had not yet started dialing the numbers).

October 30, 2008 – 4:50 p.m. 
Watching Channel 58 (I do no longer have any cable or satellite) the channel kept going off

October 2008 (around the 30th)
Watching Oprah Winfrey on Channel 11, sound is distorted (felt pressure in back of head)

DISH NETWORK – SATELLITE TV

Around the 2nd week of April 2007

Some men Talking is coming through tape player (tape player in the bedroom) while I am making a tape.  I think the tape may have also taped the men talking.
Around the 2nd Week of April 2007 – 12:40 p.m.

The bedroom TV set changed channels twice.  I unplugged it and plugged it in a different outlet.

April 20, 2007 – 8:35 a.m.
Tried to call Dish Network, could not use option buttons on my telephone.
April 26, 2007 – 5:02 a.m.

Living Room TV set kept changing channels

April 27, 2007 - 7:13 p.m.
Plugged TV in outlet behind chair in Living room.  T.V. kept turning off.
May 2007
Could not turn on TV sets.  Could not change channels

June 2007
TV not working, keeps going off on local channels and has been doing this for several days.  Called Searcy, my Satellite contact person.  He asked me what type of phone service I had and I said Global.  He stated my telephone sounded like I had Vontage.

August 20, 2007 – 11:00 p.m.
Satellite TV turning off by itself (turned off 3 times).  I talked to Marla in Customer Service and she stated that Dish Network was not doing this.

DIRECT TV - 2007

December 3, 2007 – 6:25 p.m.

Television in living room went off and I had to turn it back on.

December 5, 2007 – 10:10 a.m.

Called Marsha Moorman at Human Relations Commission.  Signals coming through telephone.  She was not in, she was in training.

December 6, 2007 – between 9:00 a.m. – 10:00 a.m. - - Attacked
Vocals on television in living room have been distorted – slowed down. I am getting a headache, turned off television.

December 10, 2007 – 8:20 a.m. -  Attacked
Signals coming through phone hurt head
December 10, 2007 - 9:04 a.m. - Attacked
Called Marsha Moorman at Human Relations – Signals on phone hurt head

February 22, 2008 – 7:55 a.m.
Lights in bedroom blinked

March 1, 2008

Long distance call from my daughter, she said the telephone did not ring at her end, but it rang at my end.
March 1, 2008
Bedroom lights blinking
March 2008
TV picture slow, black screen on TV
March 5, 2008
Pixels scattering all day on living room and bedroom TV
March 7, 2008 - Bedroom

Came home from work for lunch, light on dresser blinking.
March 7, 2008 – 10:40 p.m. – Bedroom

Woke up TV went off and came back on.
CELL PHONE  - 415-5951/ PAY AS YOU GO

January 2008 - 7:34 p.m. 
I am in Florence, Ky for training for a new job.  Called Robert from LaQuinta Hotel, Echo on telephone.

January 23,, 2008 – 10:07 a.m.
Someone called asking for someone named Jeff.  Call came from 1-317-780-0600
March 2008 – 4:38 p.m.
Tried making calls on cell phone five times from work – calls failed

June 4, 2008 – 4:00 p.m.
Called Social Security regarding not receiving my son’s check – Called from my house on my cell phone and drove to Jerry’s on Dixie Highway.  The call kept going around in circles.  I was on the phone for approximately 30 minutes and then I was disconnected. I did not reach anyone.

June 4, 2008
Tonya called me regarding my son’s check, as he is visiting her out of state.  She had just spoken with me on my work telephone number (502) 447-7634, ext. 209 and I told her to call me on my cell instead of my work phone.  I waited for her to call and my telephone did not ring.  I later noticed that someone had  programmed my telephone not to ring and my calls were going into my voice mail.  I tried calling to test the delay and the calls were not immediately being put in voice mail.  

July 2008 - Threatened
When I call out on my cell phone and the calls fail someone is intercepting my calls and telling me that, “I need to stop talking.”

INSIGHT COMMUNICATIONS

 (NEW SERVICE INSTALLED NOVEMBER 6, 2008)

SERVICE INCLUDES TELEPHONE (502) 690-3398, INTERNET AND CABLE
November 6, 2008
Service man came in, installed service, and left.  Approximately 20 minutes after he left (around 12:40 p.m.) I received a telephone call and the lady stated that she was from Insight (sounded young and white).  She told me that Insight was knocking at my door and gave me the address of 1002 East Caldwell she asked me if this was telephone number 690-3398 and I told her, “yes, but this is not 1002 East Caldwell and no one is knocking at my door.  I further explained to her that Insight had already left.”  She hung up.  (I learned later that the last name of the person at 1002 East Caldwell is “Craig”.)
November 6, 2008
Called Jackie Franks at 491-8381 and her husband answered the telephone; there was a reverberating sound on the phone like someone hitting on a piece of metal.  Her husband could not hear me, he kept saying, “hello, hello.”  He hung up and I called right back, the reverberating sound was still on the telephone.  Again, her husband could not hear me and kept saying, “hello, hello.” He hung up and I called back a third time, this time he did not answer, so I left a message on voice mail.
November 6, 2008 – 11:15 a.m. Attacked
Talking to someone named John at the Kentucky Utility Commission (502) 564-3940, he refused to assist me and stated, “You are a Security Threat”.   Frequencies were coming through the telephone -while I was talking to John – caused pain, pressure in back of head.

November 6, 2008 - Attacked
Talking to friend, Louvelle on telephone, had to stop talking and told him that I was being attacked on the phone.
(Contacted police at 574-7111 on phone and spoke with Officer Hoover)
November 6, 2008 - Threatened

Tried to get on the internet and received a pop up box telling me, “I need to stop talking”.

November 6, 2008
Received another pop up box telling me, “Helworm was sent to my computer, but was blocked.”
November 9, 2008 – Threatened (around 5:11 p.m.)

Tried to get on the internet and received a pop up box telling me, “I need to stop talking”.

(Contacted police on phone and spoke with Operator Bishop)
November 10, 2008 – between 8:30 a.m. – 11:00 a.m.
Insight Communications repairman came, said he heard echo on telephone. Stated that he did Insight’s part, but he did not know what the echo was.  He also called another repairman regarding the echo.
November 16, 2008 - Attacked

Talking to Belinda on telephone, Frequencies coming through telephone, caused pressure in back of head and headache.

Had several mild headaches throughout the day and then had a seizure, this time I could not catch myself from falling and I fell into the gate that encloses my two toy poodles.  I sat on the floor for about 4 – 5 minutes on top of the broken gate. (felt eyes rolling to back of head)

(Contacted the police at 574-7111 and spoke with the Receptionist, Sherry. Sherry stated Major Gibson was not in and that is who I need to speak with.)  Sherry connected me with Sargeant Johnson and he told me that they would not take a report regarding the attacks.  I later spoke with Lieutenant Felty and was told that I need to contact the F.B.I.  I told him that I knew through previous contact with them that the local F.B.I., my local police and my local United States Attorney David Huber are involved in what is happening to me and I fear for my life. He told me to contact Homeland Security.
HOMELAND SECURITY

November 2008
I called the Washington telephone number for Homeland Security (202) 282-8000 and a recording gave me 1-866-347-2423, I called that number and spoke with a woman that took my report.  I did not receive a report number and I do not remember her I.D. number.  I called right back and a male answered and gave me an I.D. number of “218”.  I told him that when I called and spoke with the woman I did not receive a report number, he stated that I would not get one and cut the conversation short and hung up before I could ask any further questions.   I fear for my life as eventually they are going to permanently destroy my health or kill me.  

February 2009

I called the Washington telephone number for Homeland Security (202) 282-8000 and a recording gave me 1-866-347-2423 and ask about the previous complaint that I filed in November. I spoke with a woman that stated she would take the complaint again.  I stated that I had not heard anything from anyone and she stated that if they did an investigation no one would get back with me.  I told her that some of the things that were happening to me were only things that the F.B.I., Homeland Security or someone on that level would have knowledge of, (microwaving, sky cams, etc.).  I told her that a false claim must have been filed.  She asked for my name, address and telephone number and I gave it to her. 

November 18, 2008 – (around 10:45 a.m.)

Turned on computer, to put in entries, United States Flag popped up at bottom of screen.  I do not have the internet on this computer, as I have two computers.

November 19, 2008 – between 8:30 a.m. – 11:00 a.m.
Two Insight Communications repairmen came; one of them stated that he heard screeching on the line.  He asked me if I had a fax machine.  I told him I had two, but they are not connected.  He said he did not know what the screeching noise was.  He spoke with another Insight repairman who was having a problem with underwater sounds on the phone line at another location. 

November 23, 2008 (around that date) - Attacked
Went to Burlington’s in Indiana.  Went into the dressing room to try on clothes.  I had two (2) seizures and fell into the wall, but did not fall down on the floor. (felt eyes rolling to back of head)
November 24, 2008 – 7:00 a.m. – 8:00 a.m. – Threatened and Destruction of Property
Scanner destroyed by corrupt officials.  Received several messages on computer stating, “You need to stop talking.”   Called 911 several times for assistance, but was not taken seriously by a female that kept answering and speaking to me in a derogatory manner and then kept calling me back on my phone (playing on the phone), each time I said, “hello” no one would be there.  I then called on my cell phone to tell her to stop calling me and she said no one is calling you and I put the landline telephone up to the cell phone, so that she could hear the telephone ringing.

November 24, 2008 – 7:30 a.m.

Called and asked for the female 911 operator’s Supervisor, as I spoke with her several times and she was very rude.  I spoke with Bobby Lowhorn, who stated that he was the Supervisor of Communications and then stated that he did not know who she was.  Three of my files that I need for a court case were destroyed on my computer by the corrupt officials on my computer this morning.  After the files were destroyed my Kaspersky Anti Virus box started continuously popping up and would not stop.

November 28, 2008 – 9:09 a.m.

Turned on computer – United States Flag at bottom of screen

November 28, 2008 – 9:09 a.m. – Destruction of Property

Tried to use scanner on printer and it has been scrambled by the corrupt officials, was unable to scan document regarding contacting Kentucky Attorney General’s Office, I had to copy it on the copy machine.
November 28, 2008 – 2:02 p.m. – Destruction of Property

Turned on computer.  Flag at bottom of computer.  Computer had message, “Security Threat, Neutralize immediately.”  My copy machine is malfunctioning. 

November thru December 2008
Pixels scattering on TV. TV beeping.  On Channel 66 in the background you can see Channels KET I and KET II.  You also see a white horizontal and vertical bar with little black squares inside the horizontal bar. This bar is in back of Channel 66 and you can see Channel KET I or KET II behind it.
December 11, 2008 or 12th – 11:35 a.m. - Attacked

Called Chairyle Scott (another lady in Louisville, Ky. Being terrorized), frequency on telephone.

December 2008

Receiving numerous calls from Nurseline 978-901-1897.  I do not know who these people are, each time they call I do not answer my telephone and the phone rings, but someone comes on my voice mail saying, “Hello, Hello,” however I did not call them, they called me.

December  (last of December or first part of January 2009)

Insight worked on computer problems with internet.  Telephone was dead for two hours after that, I had to call them back to repair the telephone.  They stated the problem was not in my house, later they repaired the problem from another location.

January 2009 – (between 1st and the 8th)
Called Insight about problems with my computer, telephone and cable service.  Some of the things they stated are as follows:

1) a provisioning problem (codes may be incorrect)

2) someone has been tampering with the lines

3) They could hear the echo on the phone, but they don’t know what it is

4) They could hear screeching on the phone

5) A file transfer program could be sucking up your space on your hard drive

(note for the record a file transfer program has been downloaded on my computers by the corrupt officials)

January 8, 2009 – between  9:00 a.m. – 1:00 p.m. Attacked 
Cd player started and stopped several times and I could tell the corrupt officials were listening to me in my house.  Each time I talked they would leave the Cd player off and when I stopped talking they would turn in back on.  Each time I stated, “Do it again.”  They would turn it off again. TV picture upstairs and down stairs blacked out several times.  Attacked on phone approximately five (5) times which caused headache and loss of concentration and I also fell from a mild seizure while I was on the treadmill. (They are killing me; I have had a headache all day from the earlier attacks).

January 8, 2008 – 1:05 p.m.
Came out of my house to go to McDonalds and a Black Crown Victoria darted pass my house and went through the alley in the back of the apartments on the corner of Algonquin and 23rd street.  I sit in my car for about 5 minutes and went through the alley to see if I saw the Black Crown Victoria.  I saw the car and it was parked behind the apartments and someone was sitting in it.  I stopped behind it in the alley and noticed that it was a police car because it had all of the police type antennas on it.  I looked for the license plate to get the license number and it did not have a license plate.  Where the license plate should be there were numbers written in a white or yellow type chalk and the numbers were 2819.  The car saw me and begins to back up and I noticed that the person driving had on black gloves.  I did not see any thing else because I pulled off due to the fact that no one else was out in the alley.

I drove to McDonalds on Dixie Highway which is only 5 minutes or less from me and after I left there I decided to drive to the Bohne Avenue Police Station to see if I saw the Crown Victoria with no tags.  When I got there I saw a Crown Victoria in the parking lot just like the car in the alley, but this car had a tag.  I called the Police Dept. to ask about the car with no tags and I was told that they did not know who it was.  I gave them the number on the car where the tag should have been and each Dept. of the Police, which included, Sheila at Chief White’s Office, the 911 operator and Professional Standards told me that they did not know who it was and that the number that I saw did not identify the Crown Victoria.

I also called the F.B.I. and spoke with a black guy to report the illegal surveillance and I told him about a lot of the corruption that I have been subjected to and he told me to bring the information there, but he would not give me his name.  I then spoke with the Receptionist (sounded white).  She told me that he was new and did not know the history.  I said, “What history?” and she would not answer. 

February 2009 (beginning of February, not sure of date)

Elizabeth Elliott, another lady targeted in Kentucky was speaking with me on the telephone regarding the problems she was having with her internet service with Insight.  She put me on a three-way call with them and I also told them of my problems.  The people we spoke with were Uriah and possibly a Monty.  I listened without Uriah knowing that I was on the phone and I heard him tell Elizabeth that he is the one that is supposed to speak with me and that noon else was supposed to speak with me.  Elizabeth’s service never worked; therefore she no longer has Internet service.

February 3, 2009 (beginning of February, not sure of date)
Without a notice or warning, Insight Communications turned off my services; however my bill was paid and was not due to be paid.  I received an unsigned letter from Insight dated January 30, 2009, but not mailed until February 2, 2009.  The letter was similar to a letter previously sent by them on December 18, 2006, as I was a previous customer of Insight.  The previous letter was signed by Barbara Huber and stated that I was harassing Insight and the current letter stated the same and looked the same but was unsigned. 
As provided in this log, Insight was aware of the problems that I was having with their service and even stated to me that they heard the echoes, squealing, etc. on the phone and one of their techs went up on the line and stated that someone had been tampering with the lines.
Note:  I filed a complaint with the Kentucky Public Service Commission regarding

“ Insight Communications”  and found out that the company name is 

“Insight Phone of Kentucky, LLC”.  The problem is that I DID NOT contract services with Insight Phone of Kentucky, LLC.  We had a company here named Insight Communications that gave excellent service and when you call the number they had, it has not changed and you get “Insight”.  The public is not being told that it is a different company, as they are just saying, “Insight” and their service trucks only have “Insight” on the trucks, therefore, the public is being misled.
KENTUCKY ATTORNEY GENERAL’S OFFICE
November 24, 2008
Mailed 120 page log, Patriot Act Tape, Identity Theft Tape,  Narration page for Patriot Act Tape and Narration page for Identity Theft Tape to the Kentucky Attorney General’s Office to the attention of Jack Conway.  (mailed by express mail tracking #EH664756417).

The copy did not scan due to corrupt officials destroying scanner.  I will also copy and paste this document on the page with the destroyed scanned copy.  I have had printers, computers, telephones, tape players, fax machines, a washer, a dryer and numerous other personal electrical appliances destroyed by them.

Exhibit 11 – Mail Receipt – Ky Attorney General, Jack Conway


[image: image1.emf]
November 26, 2008 – 1:30 p.m.

Spoke with man at the Kentucky Attorney General’s Office (502) 696-5300 and he said the packet was given to Tad Thomas.

November 26, 2008 – 3:30 p.m. – 4:15 p.m.

Spoke with a very nasty Receptionist who would not give her name and was transferred to Tad Thomas at the Kentucky Attorney General’s Office (502) 696-5300.  When I first started speaking with him he made light of the situation and stated, “Maybe they are doing this to you because the telephone bill has gone up.”  I told him that this was a very serious situation and asked him what his title was.  Every time I would ask him his title, he would state, “What’s your title?”, in a sarcastic manner.  He then told me that he had reviewed what I mailed to the office and that he was not going to assist me.  I told him that the packet was just mailed on November 24th and delivered on November 25th and today was November 26th, therefore he had not had time to review a 120 page log and two (2) 90 tapes with narration pages.  

November 26, 2008 – 3:30 p.m. – 4:15 p.m.
I called back and spoke with Dave Wilson and ask him to transfer me to Mr. Conway’s office.  He told me that he did not know the number.  I ask him the Receptionist name that I spoke with when I called earlier – as she was very nasty on the phone - and he said he did not know her name.  He then told me to call (502)696-5642.  The nasty receptionist answered and I ask for Jack Conway’s Office.  She stated that she was not going to transfer me and also stated, “We informed you that we cannot assist you.”
November 26, 2008 – 3:30 p.m. – 4:15 p.m.
I was also told by Tad Thomas that he assigns cases and he filters them and decides which ones they will accept and there was also other conversation regarding him and the nasty receptionist, which I taped.

December 2008 (not sure of date)
Spoke with a female that stated the following, “We have been told not to assist you.”
HUMAN RELATIONS COMMISSION, LOUISVILLE, KENTUCKY
I have met with Marsha Moorman approximately five times at Louisville Metro Professional Standards regarding complaints that I have filed against corrupt police officers and I have also met with her at her office at Human Relations.  I have been before the Louisville Merit Board regarding the corrupt Police officer approximately 3 – 4 times with complaints still waiting to go before them and have never received any assistance. In fact, one of the perpetrators of the crimes, in which I have made them aware with pictures, tapes dates and times regarding related corruption, etc. serves on their board.  Ms. Moorman has been helpful, however she still works for them and in summary there is really nothing she can really do to assist me or the other women being terrorized in Kentucky by corrupt officials.
December 5, 2007 – 10:10 a.m.

Called Marsha Moorman at Human Relations Commission.  Signals coming through telephone.  She was not in, she was in training.

December 10, 2007 - 9:04 a.m. - Attacked
Called Marsha Moorman at Human Relations – Signals on phone hurt head

September 2008 (sometime between the 28th and the 29th ) 3:06 p.m.
Talking to Marsha Moorman at Human Relations Commission and a call beeped in from

4 mo.s free 626-259-5550.

March 2008 (sometime around the 18th)
Called Marsha Morman, Human Relations Commission 574-4357, I asked if she was in, girl said wait just a minute and telephone disconnected. (buzzing noise was on telephone)
October 2008 (around that time, not sure of date)
I met with Marsha Moorman regarding all of the suffering and corruption I have been living with for the past five years.  I previously already gave her documents, tapes, narration pages, etc.  A. Johnson from the telephone reporting unit, division 1 of the Police Dept. came to meet with me at Human Relations and I gave her a log, tapes and narration pages.  I also showed her the fraudulent birth certificate I received and showed her the AT&T bill that I was paying for four (4) months for a line in an office I used to have that AT&T put in my office, however the line never worked and I was paying for the line and receiving bills for the line, but now AT&T was saying it was not my line. The police report number A. Johnson gave me is 80-08-080769 and she told me that a detective would be contacting me.

October 2008 through December 2008
I called the 1st division continuously and was given the run around 

November 16, 2008 - Attacked

Talking to Belinda on telephone, Frequencies coming through telephone, caused pressure in back of head and headache. Had several mild headaches throughout the day and then had a seizure, this time I could not catch myself from falling and I fell into the gate that encloses my two toy poodles.  I sat on the floor for about 4 – 5 minutes on top of the broken gate. (felt eyes rolling to back of head)

Regarding the 1st division  of the Police Dept. (Contacted the police at 574-7167 and spoke with the Receptionist, Sherry, Sherry stated Major Gibson was not in and that is who I need to speak with.)  Sherry connected me with Sargeant Johnson and he told me that they would not take a report regarding the attacks.  I later spoke with Lieutenant Felty and was told that I need to contact the F.B.I.  I told him that I knew through previous contact with them that the local F.B.I., my local police and my local United States Attorney David Huber are involved in what is happening to me and I fear for my life. He told me to contact Homeland Security.
November 20, 2008 (week of)
Talked to Johnson and Felty again and was told that they will not be assisting me and that Major Gibson does not want to talk with me.
November 20 - December 1, 2008

Was told by Marsha Moorman that she scheduled a meeting for me and another lady experiencing being targeted in Kentucky named Chairyle Scott to meet with a Major at Louisville Metro Police.
December 4, 2008

I called and left message on Marsha’s voice mail to find out the Major’s name that I would be meeting with.  I also talked with the Receptionist who stated that she would have Marsha contact me and/or she would call Marsha to find who the Major was.  I did not receive a call from Marsha.  

December 4, 2008

The Receptionist called me and asked me if due to the fact that I did not know the name of the Major  I was supposed to be meeting with at the Police Dept., does this mean that I will not be attending.  I told her that due to the terror and torture that I have experienced and due to the fact that false claims have been made and that the corrupt officials need to justify their false claims (i.e. telling the public that I have a mental problem, which is a lie), I am not going to go to a meeting without knowing who I am meeting with.  In other words I know that false claims have been made – behind my back – and the corrupt officials need another corrupt official to produce false documentation to cover their crimes.

December 7, 2008

I received a voice mail message on my telephone on my telephone from Marsha Moorman – the message stated that it was left for me on December 5, 2008 – telling me that she will meet me for the meeting in the lobby of the Police Dept. at 8:30 a.m. on Wednesday, December 20, 2008.  The message made no mention of who the Major was that I was supposed to be meeting with.

December 10, 2008 

Called and left message for Marsha Moorman to contact me, to date December 18, 2008 she has not contacted me, also left additional messages on other days.

December 11, 2008 (around that time)
Contacted Sheila at Chief White’s office 574-7660 and told her that I have been getting the run around and that Major Gibson was supposed to be investigating the report A. Johnson took at Human Relations, but I was told that he does not want to talk to me.  She told me to contact Professional Standards.

December 11, 2008 (around that time) 

Contacted professional standards and reported my experience with 1st division.

December 15, 2008 (evening)

Received a call from Major Gibson stating he would have someone get back with me and to date, December 18 2008, no one has contacted me.
May 5, 2009 @ 9:00 a.m. 
Went to Human Relations to meet with the Major Marsha Moorman stated could assist me with all of the problems in Kentucky.  Again, she would not give me the name of the Major.  I picked up Elizabeth (another lady in Kentucky having problems with Corruption) and we went to Human Relations.  When we arrived there was an Officer there from the Police Department and his badge stated his name was

D. Ray.  (Approximately January 2009 Marsha asked me to give her a packet to give to the Officer that I did not meet with on December 4, 2008.  I gave her a packet that included a log that was approximately 120 pages at that time, three tapes with narration pages and a copy of the fraudulent birth certificate).  For the record, I had also previously furnished Marsha with a packet for her records.  I also gave Marsha a bound copy at a later date before the meeting with the Major.

Elizabeth was told to sit in the front and I was told to come back to the meeting with D. Ray who was introduced as a Special Assistant to Chief White.  When I went back to the meeting with Marsha Moorman and D. Ray, he began to tell me that what I stated about the officers was not true, before even allowing me to tell him about all of the corruption.  I asked him if he had reviewed the log that I gave him and he stated that he reviewed it and he did not see anything that his officers had done.  

I then asked him if he reviewed the tapes with the narration pages and he stated he did not.  Marsha Moorman then stated that she did not give him the tapes with the narration pages.  She then stated that she could go and get the tapes and we could play portions of the tape.  I told her that I gave her three 90 minute tapes with narration pages and if he had not reviewed the tapes, I was going to leave the meeting. Therefore, I left the meeting. (this is the 2nd time I have given Marsha Moorman tapes and upon entering the meeting the people I am meeting with did not receive the tapes.  This also happened at a Merit Board Meeting in which I submitted 6 – 7 copies of a tape with narration pages to Marsha Moorman to give to the Merit Board). 
(For the record I  have already submitted over six packets to the police department regarding the corruption and have even given a packet to Chief White at a meeting at Kentucky Alliance several years ago in front of several witnesses.  The last time I submitted a packet to the police dept. at Professional Standards, I had them to sign for it because every time I filed a complaint against an officer they would ask for a packet and would state that they did not have the previous packet I delivered to them.  Also, I have evidence in the Complaints that I have filed with Professional Standards that Packets were delivered to them at the meetings.)
When I arrived home and went through my documents, I noticed that on 1/12/2006 Kevin D. Ray took report #80-06-101155 regarding this corruption when I lived at 7404 Patrick Henry Road.  No one investigated the report which at that time stated this torture and harassment had been occurring since July 12, 2004.  I do not know if Kevin D. Ray is D. Ray and/or related to this person.

(For the record, each time I asked Marsha Moorman, who the person is that I am supposed to be meeting with she told me that he was not a Police Officer and that he did not want anyone to know who he was and that he could get help from someone out of state.  Due to the fact that the first meeting was supposed to be at the Police Dept., I asked her who he was hiding his identity from because if we were meeting at the Police Dept., they already knew who he was), therefore the only person he was hiding his identity from was me.

NEW CELL PHONE – CRICKET

(PURCHASED AND ACTIVATED NOVEMBER 6, 2008 – (502) 322-3449)

November 8, 2008

Received call from 213-363-5109
November 8, 2008 (around that time)
Received call from 269-768-2340

November 2008
Received call from 978-901-1897

December 2008
Received call from 978-901-1897
February 2009
Noticed that every call made to or from Nancy Dematra has a loud echo on the phone.  I think she also has a Cricket telephone.  Her telephone number is (502) 714-0529
February 2009 (around the 1st or 2nd) Attacked
Received call on telephone twice that made ear ache.  The aching pain traveled to my shoulders and caused extreme pain that still exist to date, March 3, 2009.  I have been trying to work through the pain.

February 2009 Attacked
Went to speak at Metro Council.  That day after getting off of the telephone I had a headache on my right side that traveled to the left side and then center.  I noticed the night that I spoke I was speaking extremely fast.

February 2009 Attacked

That day after getting off of the telephone I had a headache on my right side that traveled to the left side and then center.

February 2009 (end of February

Tried to call out approximately 3 – 4 times and could not call out on my phone though my bill was paid, I received a message stating that I needed to contact my carrier.  Approximately the 5th time I called out the call went through and I hung up and I contacted my carrier and told them about the problem at the 611 number on my Cricket phone she stated my bill was not due and if I continued to have the problem go in to a Cricket office.
February or March 2009
Noticed that when I look under “Phone Info.” in my telephone, I now have two numbers listed.

My telephone number is listed under MDN – (502) 322-3449 and another number is listed (MIN – (502) 271-4078.  I asked the lady at the Cricket location in Southland Terrace and I also called Cricket at the 611 number from my phone about the second number as it was not in my phone when I first purchased the service.  The lady at the Southland Terrace location stated that it was a number for them to immediately access my phone.  The man at the 611 number did not know what the number was and left the telephone for a long time and then came back and stated that it was a number for them. 

March 2009
When I try to call out my calls are not going through on the first two tries.  I have to call the number 2 – 3 times before it goes through.  

March 13, 2009 
Tried to call the post office regarding certified mail that I sent to Barack Obama and the Postal Inspector and each time I tried to call out my calls would not go through.  One of the times I called a older white man picked up the phone and stated, “if you want to contact hot women ____”.  I hung up and tried the Post office number again.
March 2009 (between 13th and 17th, not sure of date) - Attacked

Received call on telephone twice that made ear ache.  The aching pain traveled to my shoulders and caused extreme pain that still exist to date, March 23, 2009.  I have been trying to work through the pain.

March 2009 - Echo
Getting echoes, clicks, beeps when I call out, 3-way calls showing up on my telephone when I am not making 3-way calls and a noise that sounds like someone hanging up on my telephone.

March 2009 (either the 14th or the 21st on Saturday at 9:00)

Called Cricket Customer Service (tele # 611)on my telephone and spoke with Genny. Mike transferred me to  Davita (had an accent – Spanish) and Red.  Davita started speaking to me in Spanish and then stated that she also spoke English.  She asked for my Social Security number, my full name and my birth date.  I was not going to give her all of that information and ask her why she didn’t just ask for the last for digits of my social.  She then stated I could just give her the last four digits.  I told her that I would just go in to Crickets physical location instead. 

March 2009  - Can sometimes hear someone picking up and hanging up when I call certain numbers

March 22, 2009–3:19 p.m.–Attacked – Freq. on tele./talking with Det. Matthew Crouch 574-2478.
March 24, 2009 – between 9:00 and 9:20 a.m. - Attacked

Called Ms. Moorman at Human Relations (she was not there).  Frequencies coming through tele.
April 17, 2009 – 1:28 p.m.
Received call from 213-710-8112, did not answer.  I have received this call several times in the months of March and April 2009.  Once I answered and it was a recording or someone pretending to be a recording talking about the F.B.I.  I hung up before they could complete what they were saying.

April 17, 2009 – 9:30 a.m. – Attacked on phone talking to Elizabeth
May 16, 2009 – (between 7:00 a.m. – 9:00 a.m.

I called my daughter Tracy, she is local but opted to have a different area code for her telephone number. Her tele number is (859) 368-3638.  When I called her I reached a man mumbling on the tele.  He stated, “Do you miss your grandchildren.”  “Do you want to see your grandchildren again?”  I stated, “What did you say? I can just barely hear you.” Either he hung up or I hung up.  I tried to telephone my daughter several time, but the call would not go through.  I think the message stated, “this caller cannot receive messages at this time.”
May 16, 2009 – 11:04 a.m.

Received a call from my daughter, Tracy’s telephone number, she is local but opted to have a different area code for her telephone number. Her tele number is (859) 368-3638.  When I answered the call a man was mumbling on the tele.  He stated, “Do you miss your grandchildren.”  “Do you want to see your grandchildren again?”  I hung up and I tried to telephone my daughter several time, but the call would not go through.  I think the message stated, “This caller cannot receive messages at this time.” 

I tried to telephone my daughter several times on Saturday May 16, 2009 and Sunday, May 17, 2009, On Saturday, the message stated, “This caller cannot receive messages at this time.” On Sunday, I was able to leave messages and left messages for my daughter.  On Monday, May 18, 2009 I called several times and finally reached my daughter and told her my experience with her telephone.  I asked her if she received my messages and she stated, “No”  My daughter than stated that she was having problems with her telephone on Saturday, May 16, 2009 and Sunday, May 17, 2009 and that she would contact Cricket.  Incidentally, on Friday, May 15, 2009 her tele was working.

Note:  my daughter’s  cell phone and my cell phone are through Cricket

June 8, 2009 – 1:40 p.m. - Attacked on Cell phone talking to Governor’s Office

June 11, 2009 – 3:20 p.m. – Two big white and orange trucks came to my house (they just showed up), Indiana Tags.  There were five (white) men.  They stated that they needed to replace the barrels and service connectors.  They went up on a ladder at the end of my house and took something off of my line and put something back on.  The truck had the name, “Team Fishel” on the truck.
June 15, 2009 – 8:30 a.m. – Elizabeth called beeping and high frequency noise in my house.
July 22, 2009 – 11:00 a.m. - Echo 
Talking to Nancy about running for Mayor of Louisville 2010, echo on telephone

July 22, 2009 – 11:55 a.m. - Echo 
Called Board of Elections and left message for Becky, echo on telephone

July 22, 2009 – 11:00 a.m. - Echo 
Talking to Nancy about running for Mayor of Louisville 2010, echo on telephone

July 28, 2009 – 1:00 p.m. - Attacked on Cell phone. Headache.  I am in extreme pain while working on papers for court cases.  Body overheating as if I am cooking on a stove.

July 28, 2009 – 2:42 p.m. – Attacked -Body Overheating, sweating profusely and chest pain.
July 28, 2009 – 7:29 p.m. – Attacked
Overheating, sweating profusely & chest pain, eyelids fluttering (opening & closing), fingers twitching.
July 28, 2009 – 9:11 p.m. – Attacked - Body Overheating, sweating profusely and chest pain
July 29, 2009 – 10:23 a.m. – Attacked -Talking to Elizabeth and attacked on telephone
July 29, 2009 – 11:02 a.m. -Tried to call Elizabeth.  She said she heard static on the telephone.

July 29, 2009 – 1:07 p.m.. – Attacked
Back right side of head in extreme pain, could not hold pen, dropped pen on the floor

July 30, 2009 – 1:30 p.m.. – Attacked - Body overheating, feels as if it cooking on a stove

July 30, 2009 – 2:45 p.m.. – Attacked - Body overheating, feels as if it cooking on a stove

July 2009 (not sure of date) - Called Cricket about problems with telephone and internet service.

6:41 p.m – they said they could not hear me,  6:45 p.m. - talked to Ryan & he said the signal strength has to do with my area & then my tele disc.,  7:28 p.m. – talked to Harold and he said that something had interfered with my server information regarding allowing me emails to come in and go out.

July 30, 2009 – 4:04 p.m.

Phone rang (it was a strange ring). It was someone pretending to be someone I had tried to contact.

July 30, 2009 – (not sure of time)

Tried to call info.tele. No. 411.  The tele. was dead, I had to try to call four times before I got through.

July 31, 2009 – 8:10 p.m. - Echo

Echo on phone. I was talking to Vicki Paige, another victim of Corruption in Kentucky about my mentally handicapped brother being in the hospital.

August 12, 2009 – 10:45 a.m. - Echo  
Called Mary Taylor at Human Rights Commission in Louisville and an echo was on the telephone.

August 18, 2009 – Echo - Echo on telephone, frequencies on telephone.
August 20, 2009 – 2:34 p.m. - Echo  
Called Ky Supreme Court about a case, as I needed a form. I spoke with Donna, an echo was on the tele.

August 31, 2009 – 11:07 a.m. - Echo  - Called Kentucky Board of Registry, echo on telephone

September 21, 2009 – 8:40 a.m. - Attacked

Attacked on tele by electromagnetic assaults
October 4, 2009 – 9:30 a.m. – Attacked – Extremely bad headache. Pain on left side of head.  Laid down on living room sofa. Woke up to very loud ticking noise coming from by bedroom.
October 20, 2009 – 4:13 p.m. – Echo, Attacked -Echo on phone., Talking to Luis at Cricket, Signals coming through hurt head

November 17, 2009 – 4:57 p.m.– Echo - lady called that I met in church selling Mary Kay, echo on tele.

November 24, 2009 – 10:55 p.m.

Saw satellite moon shaped and star shaped.  Attacked by electromagnetic attack at 11:20 p.m.

November 30, 2009 – 1:15 p.m. – Attacked/Echo – Attacked and Echo on tele., talking to Lahoma

December 28, 2009 - 3:30 p.m.

Called Secret Service 582-5071 or 582-5171 (not sure), talked to Jeff and was not offered any assistance.

February 10, 2010 – 8:38 p.m.

Talking to Rosemary (she is also a TI) 252-585-6556. The conversation was blocked, I could hear her, but she could not hear me.

March 22, 2010 - Attacked

Attacked on phone, talking to Court of Appeals, Lauren Nielsen, Supervisor

March 22, 2010 - Attacked

Attacked on phone, talking to Telephone Reporting Unit of Police Dept.

May 13, 2010 – 9:15 a.m. - Attacked

Hit by electromagnetic attack while talking to Donna about Insight Communications/Insight Phone of Ky. LLC.

August 18, 2010 – 6:17 a.m. - Echo
Echo on Telephone
STATE POLICE
March 2008 Mailed 60 page log, 90 minute tape and one page transcript, 45 minute tape and one page transcript to the state police to seek assistance from them.  The package was mailed by express mail on

March 10, 2008 (Tracking No. EB642716875US) to the attention of Sgt Thompson.
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Attention:  the above numbers were scrambled by the corrupt officials and the correct tracking number is: EB642716875
EXHIBIT 12
March 2008 -Called Sgt. Thompson letting him know the package was mailed overnight to his attention.

March 2008
Received voice mail message from Sgt. Thompson stating that he would be in and out on the rifle range and we could keep trying to contact each other, and that he would be back in the office on April 1, 2008.  He further stated that if it was an emergency to contact the dispatcher and he could assist me.

March 14, 2008 – 12:05 p.m. Called and spoke with someone named Officer Stewart.  I proceeded to tell him what Sgt. Thompson told me on the voice mail that he left for me and I told Officer Stewart about my electricity constantly being turned off and that my house could have exploded.  I also told him about the packet that was mailed to Sgt. Thompson and told him of the contents.  I told him that the situation was very serious and that I received a letter from my Congressman, John Yarmuth stating that what I mailed to him was sent to the Dept. of Justice Office of Legislative Affairs.  I also told him that I received a letter from my councilwoman. He was very nasty on telephone and stated that he was not going to dispatch anyone.
March 14, 2008 – 2:51 p.m..
Sgt. Thompson called me on my work telephone and told me that he had my packet and that he could not help me because it was federal.  I told him that I was not asking him to assist me with the federal part of it and ask for help with the identity theft and the local police torturing and terrorizing me, he stated that he was not going to assist me.  I told him that I would call the Captain on Monday.

March – (between March 11 – March 14, 2008) – 5:26 pm

Tele disconnected calling voice mail.  I called Sgt. Thompson at the State Police Office, talked to Officer Wright.

March 14, 2008 – 7:26 p.m.

Talked to Dispatcher Wright and he said that Sgt. Thompson would be on the rifle range.  He stated that the Captain would be in on Monday and his name was Captain John Ward.

March 17, 2008 – 6:10 a.m.

Spoke with Officer Wheeler and left message for Captain Ward to contact me.  I left my work and home telephone number

March 18, 2008 – 11:04 a.m.
Called the state police on my cell phone and asked for Captain Ward and lady said he will be in today.  I left her my cell phone number.
March 18, 2008 – 12:07 p.m.
I spoke with Shacklett (woman).  She is checking to see if Captain Ward is in.

March 18 2008 – 12:15 p.m. -I talked briefly to Captain Ward and asked him to get the packet that I mailed through express mail to Sgt. Thompson so that he could review it.  The packet included a log (approximately 60 pages), a 90 minute tape, a 40 minute tape and 2 narration pages (one for each tape),  a letter from Congressman John Yarmuth’s office and a letter from my Councilwoman Mary Woolridge.  I asked him when he would be in town and he stated he would be in town tomorrow because he had to meet with the secret service (I thought it was peculiar that he would tell me he was meeting with the secret service). I gave him my home tele, work tele and cell tele and he stated he would call me and would plan to meet with me while he was in town.  I told him that I would also bring someone with me from the ministry because I preferred not to come alone.  I waited for his call the next day and he never called me. 
March 19, 2008 – 6:15 p.m.

Spoke with Officer Mattingly at the State Police dept. and left message for Captain Ward to contact me.

March 2008 (not sure of dates)
Another officer I spoke with at the State Police Dept. was Jaggers.
March 2008 (sometime between March 14 – March 19)
Talked to Captain John Ward and he stated that he would meet with me because he would be in Louisville to go to a meeting.  He was supposed to call me at work.  I called the state police several times over several days and left several messages.  He never got back with me and each time I called I was told that he was not in.
April 1, 2008 – 8:45 a.m. - Attacked
Spoke with Lucille, Administrative Specialist (502) 695-6303. I told her that I had not received any assistance from the state police. She told me that she would have someone call me.  I gave her my home tele., work tele and cell telephone. (signals were coming through my tele that caused pressure and pain to my head, lips burned and signals caused me to “lose my train of thought.”  I could not hear the signals, but I could feel them).

April 2, 2008
Talked to Lucille and she said that she would contact a Major

April 3, 2008 – 7:15 – 7:30
Lights blinking in the house while talking to Dispatcher Fields, also talked to Bowen.

April 3, 2008 – 8:00 a.m.

A female security officer said to talk to Major Bailey 

April 3, 2008 – 3:00p.m.

Talked to Murtle

April 2008
Other officer I spoke with was Lt Kernal Sapp

“I HAVE NOT RECEIVED ANY ASSISTANCE FROM THE STATE POLICE”

I asked who was over the state police and was told to contact the Commissioner’s Office and that his name was Rodney Brewer.
COMMISSIONER’S OFFICE – STATE POLICE – RODNEY BREWER
Called the office several times, but I am not being allowed to speak with the Commissioner or any Assistant.

April 7, 2008

Mailed express mail package (Tracking No. EB845672652 US) to Commissioner Rodney Brewer. The packet included a log (approximately 60 pages), a 90 minute tape, a 40 minute tape and 2 narration pages (one for each tape),  a letter from Congressman John Yarmuth’s office and a letter from my Councilwoman Mary Woolridge. Today is June 19, 2008 and I have not received a return telephone call or any assistance.

EXHIBIT 13 - MAIL RECEIPT – EB845672652 (sent to Commissioner Rodney Brewer)
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Attention:  the above numbers were scrambled by the corrupt officials and the correct tracking number is: EB845672652

“TO DATE DECEMBER 13, 2008, I HAVE NOT BEEN CONTACTED OR RECEIVED ANY ASSISTANCE FROM THE COMMISSIONER’S OFFICE”

JERRY ABRAMSON, MAYOR

2008

Contacted the Mayor’s office for assistance and spoke with Steve Fenster who was very nasty.  I was then connected to Bruce Segal and explained everything that has been going on to him.  He told me to leave town and also stated, “I don’t think you are on the right medication.”  I told him that I did not take medication and I asked him if he took medication.  I spoke with the Receptionist and told her how I had been treated by Steve Fenster and Bruce Segal. I told her that I needed to make an appointment to speak with the Mayor and she told me that she had been told not to allow me to speak with the Mayor.  I asked her if the Mayor knew that I called and she stated only if Steve Fenster or Bruce Segal told him that I called.  She stated no one was going to assist me and hung up on me.
GOVERNOR BESHEAR’S OFFICE

December 7, 2008 – December 11, 2008 (around that time)

Spoke with Carla at Governor Beshear’s office (502) 564-2611 and gave her a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years.  I told her how I was treated by each office and told her about my experience with the State Police.  She told me she would contact the State Police and have someone contact me.  
December 7, 2008 – December 11, 2008 (around that time)

I was contacted by Lieutenant West.  He was very obnoxious and told me that he was not going to review the packet that was sent to Sgt. Thompson (the packet included 2 tapes with 2 narration pages and a log that was about 100 pages log).  He then told me that he was not going to assist me.

December 7, 2008 – December 11, 2008 (around that time)

I called Carla again at Governor Beshear’s office and told her how I was treated by Lieutenant West.  I emailed her the section of my log regarding the State Police and she stated she would email all of the information to their office.
December 7, 2008 – December 11, 2008 (around that time)

I spoke with Alicia (not sure of name) at (502) 695-6308 at the State Police office and I believe she stated that I needed to speak with Major Peyton, however he was not in.

SENATOR MITCH MCCONNELL’S OFFICE
December 7, 2008 – December 9, 2008 (around that time) 

Spoke with Jacqueline at Senator Mitch McConnell’s office (502) 582-6304 and gave her a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years.  It was “strange” to me that the first comment she made to me was, “Didn’t you have a complaint against the Census Bureau in 2000.”  I told her, “yes” and I won that complaint (it was as if someone had already contacted Mitch McConnell’s office to warn them that I would be calling and to try to detour them from assisting me.  The reason this was strange to me that she would make this comment is that I did not give her a social security number and my telephone number and address has changed numerous times since 2000).
“Brief history of complaint with the Census Bureau
is that it is not to be discussed, but it was settled”

Jacqueline then told me that I needed to talk to Patrick Smith because he was the person that she stated I talked to when I had the problems at the Census Bureau in the year 2000.  I thought this was strange because I did not speak to Mitch McConnell’s office in the year 2000 about the Census Bureau, as I had an attorney regarding this issue.

December 7, 2008 – December 9, 2008 (around that time) it was around 9:30 a.m.

I spoke with Patrick Smith at Senator Mitch McConnell’s office (502) 582-6304 and gave him a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years.  I told him that I feared for my life, as I have been tortured for the past two (2) years.  He seemed to think it was funny and chuckled a little as he spoke with me and then stated, “We cannot assist you.” I told him to give me the telephone number for the Washington Office.
December 7, 2008 – December 9, 2008 (around that time) 

I spoke with a receptionist at  Senator Mitch McConnell’s Washington office (202) 224-2541 and gave her a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years. .  I told her that I feared for my life, as I have been tortured for the past two (2) years. She connected me with Robert Secaur.

December 7, 2008 – December 9, 2008 (around that time) 

I spoke with Robert Secaur at Senator Mitch McConnell’s Washington office (202) 224-2541 and gave him a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years.  I told him that I feared for my life, as I have been tortured for the past two (2) years.  He stated, “We cannot assist you, you have to talk with the Louisville office.” I told him of my experience with the Louisville office and every other office in Kentucky.”  
December 8, 2008 – December 11, 2008 (around that time) 

I called back and spoke with the receptionist at  Senator Mitch McConnell’s Washington office (202) 224-2541 and told her of my experience with Robert Secaur and told her that I do fear for my life as I have been tortured by the corrupt officials for the past two (2) years and she connected me with Kelly Crayton and I left a voice mail message for her. 

December 8, 2008 – December 12, 2008 (around that time) 

Called and left two (2) additional graphic voice mail messages for Kelly Crayton on two separate days giving a brief history of the terror, torment and torture I have been living with for the past five years. .  I told her that I feared for my life, as I have been tortured for the past two (2) years by officials in Kentucky.

December 17, 2008 (sometime between 8:30 a.m. – 3:00 p.m.)

Called and spoke with young female that answers at the Washington Office (202) 224-3541, she stated Kelly stepped out.  I told her that I had not heard from Kelly and she stated she was sending her an email.  I called back approximately 1 hour later and was told Kelly was out ill.  I told the Receptionist that this is a life and death issue and asked to speak with someone else and she refused to allow me to speak with anyone else and disconnected my call.

December 17, 2008 (3:00 p.m)

After being disconnected I immediately called back and no one answered (202) 224-3541 the telephone rang and rang.  I contacted my carrier, “Insight Communications” and they stated that they were able to reach the line and was told that Mitch McConnell’s Office was blocking my telephone calls. 

THE NEW AT&T

(PLEASE NOTE THAT THOUGH I DO NOT HAVE EVERY TIME THAT I CALLED AT&T, EACH TIME I CALLED AND CALLED BACK ABOUT THE SERVICE, THEY TOLD ME THEY DID NOT HAVE MY ORDER AS IT WAS CANCELLED BY SOMEONE EACH TIME I CALLED FOR SERVICE.)
February 2008 (approximately February 16, 2008)
I received a call from the new AT&T asking me to sign up.  They offered me a package deal that included telephone (voice mail, unlimited long distance, call waiting & call return) and the internet.  I told them “yes” I wanted this service.  I was told that I would be connected in approximately three days, however they did not connect me.

February 21, 2008 – 6:30 p.m.
AT&T called (left message for me to contact them)
February 2008 (sometime around the last of February)
I received a letter from AT&T telling me contact them by March 5, 2008 regarding the service that I ordered.  I called 1-800-477-4459 and was told that I needed to call the AT&T Local Portability Group at 1-888-899-6631.  
March 1, 2008 - 4:40pm

I called AT&T Local Portability Group at 1-888-899-6631 and I was told that it was not a working number.

March 3, 2008 (the week of March 3rd)

I called AT&T 1-800-477-4459 and was told to call another number.  When I called the number the person I spoke with told me that I would need to pay a $50 deposit.  When I ask to pay it by check they told me I needed to pay by debit/credit card.  I told her that I could not do this until Friday.

March 7, 2008
Called AT&T Local Portability Group at 1-888-899-6631 so that I could pay the $50 deposit and was told that they could not take it over the phone by debit card and that I would have to go to Check Cashing Corp of Kentucky at 1825 W. Broadway and must use my telephone number 502-774-4305 but to add 002 at the end of my telephone number and pay with cash because all they take is cash.  I went there to pay the $50 deposit and when I got back I called AT&T back to find out when my service would be turned on and they told me before 12:00 midnight.  I also asked them about the internet service and they said I needed to pay a $75 deposit with a debit card.  I gave the guy my information on the phone and he said that I would receive a modem in the mail.
March 8, 2008 
Service from AT&T was not turned on, so I called them back.  I was then told that I needed to pay them $500 for an old bill.  I told them that I did not owe them $500 dollars and told them I wanted the money that I paid them back.  They told me it was take 30 days and then someone else said I would get the $50 back in a week.  I did not get any information on the $75 deposit because when I was put on hold my telephone was disconnected. (Note:  I found out at a later date from my bank, that though I paid AT&T, my bank account was showing money being taken out of my account by Bell South.)

I also talked to a Ms. Hockett at 1-888-757-6500 with AT&T who stated that 1-866-472-1919 and  1-800-477-4459 are not her numbers and that they were outside vendors.  Ms. Hockett gave me another contact person named Evette at 1-888-321-2375 regarding getting a refund on the internet service.

For the record one of the AT&T agents told me when she put my name in the computer it pulled up Brittany Reed at 1501 South 36th Street, and the social security number 404-35-4902, but her account was closed April 14, 2006.  Someone else told me when she put my name in the computer it pulled up Rebecca.****

* BANKING – 5TH THIRD *

WENT TO THE BANK & THEY ACCIDENTLY GAVE ME THIS DOCUMENT THAT STATES,
“PROBLEM  WITH KNTY GOV- CHECK PAPERWORK FROM FED GOV BEFORE GIVING INFO TO NEONE”
EXHIBIT 14
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VONAGE TELEPHONE SERVICE

Last of February 2008 - March 3, 2008 (around that time)

Ordered service from Vonage 1-800-425-8517 and was charged $39.95 by check.  Vonage stated that I would need to call Insight at 1-888-440-8510 and when I called them the number was not a working number.  

March 7, 2008
Called Vonage back and told them that the Insight number did not work.  The person that I talked to gave me other companies with DSL Service because you have to have a land line DSL service to use Vonage.  The companies given to me were as follows:

Toast.net 1-888-862-7863, Copper.net 1-888-336-3318, ISP.com – 1-888-744-6477, Net Zero – 1-800-638-9376.  None of them could provide service with Vonage.

The only company left was Insight and they stated that I owed them money that I did not owe, therefore I could not use Vonage and I am trying to the $39.95 that I paid them returned to my account.

One of the people I spoke with at Vonage was John at 1-888-440-8510.  He stated that his direct line and extension was 1-800-936-0367, ext. 1729.

April 2008 (week of April 7, 2008)
Spoke with someone from Vonage and they are refusing to return my money to my account and have extorted the $39.95.

May 2008 
Found out from 5th third bank that Vonage had taken approximately $35 more dollars from my account stating that I have a web account, which is not true.  I have found fraud charges with 5th third bank regarding Vonage.

LOUISVILLE METRO POLICE, LOUISVILLE, KY

January 4, 2005
I called 911 for Police to take a police report regarding the harassing communication.

D. Minniear, Jr., 6th Division came out at 6:10 pm and told me that he would take a Police Report and did not take a Police Report.

January 5, 2005
I called the 6th Division to report more harassing communication and I spoke with Joyce and she took the report, she gave me report number 0501000513/Harassing Communication.  I asked her D. Minniear, Jr. had taken a report and she gave me the number to check on it. When I called records (502) 574-2050, he had not taken a report. I called Joyce back and she added the new complaint with the old one. Joyce told me that Detective Lancaster would be doing the investigation.

January 2005 (sometime between January 6 – January 10th)

I contacted Detective Lancaster (502) 574-2187 to find out when they were going to do an investigation and he was extremely rude and asks me, “What did I want them to do.” He then “hung up” on me at 11:10 am.

January 2005 same day I spoke with Detective Lancaster (between January 6 – January 10th 2005

I asked to speak with Chief White and I was told to speak with Lieutenant Dale Thompson, he came to the telephone put me on hold and he did not come back to the telephone.

January 7, 2005

I called and ask for the Chief White’s office and spoke with Lieutenant Linda Pettick.  I told Linda about the problems aforementioned regarding the Louisville Metro Police and that they refused to take a report.  Linda stated that they could not get involved if it is federal and that I would have to get an attorney to get them off of my telephone line. Therefore for the record, no one is investigating.
May 2005
Called to speak with Chief White and again spoke with Lieutenant Linda Pettick.  She stated that they could not assist me.

June 6, 2005
I called 574-2111 and ask for Chief White’s Office.  I was transferred to Linda Pettick.  She listened to what I had to say and stated that she would get back with me.  I called her back, however she had already left for the day.

June 7, 2005
I asked Linda Pettick if I could speak with Chief White and she stated that she had to speak with Major Riggs.  She stated that Major Riggs was not going to allow me to speak with Chief White and that I would have to speak with Major Riggs.  I asked to speak with him and she stated that he was in a meeting.  I called later in the day and asked for him, however he was never available.

February 17, 2007
Contacted the police to take a police report regarding someone named, “Sandra Griewe, 7911 Southeast 82nd Ave., Unit 35 Portland, Oregon, “ using my home telephone number (502) 774-4305 as her internet number (I do not know this person).  When I picked up the report it was incorrect and stated nothing about the aforementioned person. The police officer that I spoke with was John Terence Keeling.

March 26, 2007 – 9:00 a.m.

I was trying to get on the Internet and was continuously unable to access the internet.  I called, “People PC” at 1-877-896-3697 and spoke with a guy with a foreign accent (possibly from India***).  Instead of him helping me, he seemed to be making my computer problems worse.  Ripples like waves started running down my computer.  I started receiving a lot of pop up boxes and two of them stated the following:  “Haylay.Mr.Dickson” and “Killu.”  I consider the the first one to be a sexual comment, “Hey lay Mr. Dickson” and I consider the other to be a threat, “Kill You.”  When I tried to get on line I received a message that stated, “The port is already in use.” “Another device is causing conflict with your modem.”  My screen eventually went black and I was never able to get on line.  The person on the phone from People PC, then stated, “You need to contact your manufacturer, if you want to stop those boxes from popping up on your screen.”

March 2007 (not sure of date)
I spoke with Officer Latham at the 2nd Division, 574-2478 and told him that I wanted to file a police report about February 17, 2007 and March 26, 2007.  He told me that he would get back with me and never did.

March 2007 (month of March)

I called repeatedly to make an appointment to come in to their location to file a complaint and no one would return my calls. Called Chief White’s office, he was never available.

March 29, 2007
I went to the 2nd Division location at 3419 Bohne and left the two complaints that I typed with Major Yvette Gentry (a police report was not taken).  She stated that she would give them to Officer Latham. (I am typing this entry on April 9, 2007 and to date no one has gotten back with me)
July 3, 2007 – 1:05 p.m.

Came home for lunch. Police car pulled up down on the corner of Algonquin and 23rd Street (approximately four houses from my house).  I walked down to the corner to get the tag numbers on the police car.  I recognized the officer as he was the officer that took a report that I filed incorrectly and the police dept. would not change it.  He was also in the merit board meeting as one of the officers on the review board.  His name is “Keeling.”  The police car he was in was car number 5931 and the license number was F7351.  I called the police dept., I could tell someone was listening in on my home telephone.  When I went back out he had left.

EXHIBIT 15 – POLICE OFFICE JOHN TERRENCE KEELING PARKED AT 23RD AND ALGONQUIN

[image: image5.emf]
July 26, 2007 – 9:06 p.m.
Talking to Officer Williams – telephone blocked
August 10, 2007 - Destruction of Property
I went downtown to the Police dept on 7th and Jefferson and ask to speak with Chief White regarding the LG&E incident on August 9, 2007 (look under the LG&E section on this log, three tape players were destroyed), Linda Pettick and another officer came out.  Linda stated that she could not speak with me and Chief White also could not because I filed a lawsuit against them.  I told her that I did not ask to speak to her and that I do not have a lawsuit against Chief White and when I spoke with Washington I was told to go to my local police dept.   Officer Montfort came out and stated that he would give the report to the 1st division.  He gave me a card, but did not give me a report number.  I do not think he even took a report as he did not write anything down.  I ask for his rank and he refused to give me the information.  

I also went to LG&E’s Risk Management on August 10, 2007 and spoke with Julie Stethen.  I gave her a 44 page log, which included LG&E problems (damaged and intercepted electrical appliances) and a 90 minute tape.  I told her about the damaged taped players and gave her a brief synopsis of what was on the log and the tape.  Julie stated that she would have someone contact me regarding the damaged items.

August 10, 2007 – 12:05 a.m.
LG&E came by at 12:05 a.m., I did not let him in due to it being 12:05 in the morning.  I told him to come back the next day, but he did not. He was in an LG&E truck.

August 13, 2007

Monday August 13, 2007 or Tuesday a voice mail message was left at home for me by Sarah stating that she was with LG&E’s Risk Management Department and she left the number

326-5100 ext. 111.  I called the number and spoke with Sarah.  She stated that I would receive something in the mail in a few days.

August 19, 2007 – 8:40 a.m.
Lights blinked off and on.  Power went off and then came back on.
August 21, 2007 – after 7:00 p.m.
I called 326-5100 which is the number Sarah from LG&E left for me on my voice mail, and I had just spoken with her on this number last week.  When I called the number I kept getting an outgoing recording stating that it was “Angelina’s Sport’s Bar and Café, located on UPS Drive.”  I called the number back to back five times.  I then called a sixth time and a man picked up, I asked him was this LG&E’s Risk Management Dept. and he said, “No.”  I then asked him what number did I dial and he said 326-5555.  I told him that apparently my call had been rerouted and told him that I had lawsuits filed regarding corruption, I then hung up.

After about ten minutes I called the man back and left a voice mail telling him that he is now part of my log and that I have been terrorized, calls rerouted and property destroyed for the past four years and that whoever involved him has now made him part of a lawsuit, and I left my name and telephone number.  The man called me back and stated that his name was Chip Sobel.  He asked me if I was Connie Marshall that used to do comedy at the Comedy Caravan which is his brother Tom Sobel’s Club on Bardstown Rd. and I said “yes.”  He then stated that he did not know what was going on, but whatever it was he did not want to be part of it.  He further stated he did not want me to cause any problems for him and that he would not cause any problems for me.  I told him that I did not have anything against him, but he is now part of my log and that I have been terrorized after being the victim of a hate crime for the past four years.

Approximately 20 – 30 minutes later I heard a bamming on my doors.  I looked out of the window and I saw two police cars and a police wagon (SUV type).  I did not call the police, so I did not answer my doors.  They bammed and bammed on my doors.  I know my neighbors saw them.  If I tried to use my phone they blocked my calls, so that I could not call out. 

They stayed out there a very long time and then they left.  I called 911 and told them that there were three police cars in front of my house and the police had been bamming on my door.  They asked me if I wanted them to send an officer out and I said, “no,” because the ones that were here were corrupt. After I hung up from talking to 911 the police came back and started bamming on my doors and windows.  A neighbor called me and he was cut off. They bammed on my windows and doors for a very long time and they finally left. I called a friend and he said he would come over and they cut us off on the phone, however my friend came around because he was concerned when he was cut off.

I later called 911 to find out who the officers were and I was told that the first time they came out it was 8:45 p.m. it was Crick – 234 Adam, Overstreet – 236 Adam, and Sherrard* – 236 Edward.  The second time they came out it was 9:34 p.m. it was Crick – 234 Adam and Snow – 234 David.  I ask for the Officer in charge and I was told it was Sergeant Kessinger.

For the record, I have learned that Gene Sherrard, Police Chief, 1998  - March 2000 was fired around March 2000 due to a lawsuit filed by Paul Bather (member of Kentucky General Assembly, now deceased) and Sherri Hamilton (Louisville Board of Alderman and currently member of Metro Council) regarding
 corruption and racism in the Louisville Metro Police Department.  

I do not know if  Sherrard* – 236 Edward is related to Gene Sherrard*, however this is an update to this situation in which I found out that Michael Sherrard* retired from the Louisville Metro Police Department in approximately March 2009 and that there are other Sherrard’s* working with the Louisville Metro Police Department.
August 29, 2007 – 9:50 p.m.
A neighbor telephoned me and stated that a van has pulled up with tinted windows and is just sitting in the front of the house next to me which is for sale.  I looked out of the window and the van was parked there, shortly after I looked out a car (Lexus, not sure) pulled up.  I turned on my porch light and both vehicles sit there for a moment, did a U-turn and pulled off.  I suspect the police officers that I reported, due to the fact that when my neighbor called me, after he hung up and I tried to dial out my calls were ‘again” blocked/cut-off.  This same thing happened when the aforementioned police were bamming on my doors and windows, previously.

October 5, 2007 @ 3:55 p.m. - Attacked

Tried to get assistance from Major Gentry.  Signal coming through telephone that hurt head and caused extreme discomfort. Did not receive any assistance from Major Gentry.

December 12, 2007 – 11:14 a.m.
Bedroom TV beeped on channel 58.  I was watching Christina’s Court and getting dressed.
December 15, 2007 – 1:35 p.m.

Living room lights blinking
December 19, 2007 
A guy named James called that a neighbor wanted me to meet.   We were disconnected several times.

December 19, 2007
I called Daniel Cobble at 499-5249 we were disconnected twice before I reached him on the telephone.  When I finally reached him he asked me if I was trying to call him because each time he picked up the first two calls the call disconnected.  I told him that it was me trying to call him but the corrupt officials kept disconnecting me.

December 19, 2007
I called Jackie Franks and we talked without any disconnections.   As soon as I told her that I was going to read her the letter that was sent to me from Washington, we were disconnected.  She called me back approximately 7 or 8 times and I called her back and each time we said “hello” and begin to talk, we were disconnected.  This went on throughout the day.

December 19, 2007
I called 911 to report the disconnects and I was disconnected.

December 19, 2007 – 7:41 p.m.

Call came in from 574-3763 and stated they were the police dept. and they were disconnected.  They called back and were disconnected.

December 19, 2007 – 8:16 p.m.

Call came in from 574-3766 and stated that they were the police department and they were disconnected.  They called back and were disconnected.  They called back again and told me that I was hanging up on them, however they were being disconnected by some of the corrupt officials that also includes police officers.
December 19, 2007 – 7:30 p.m.

Someone was knocking at the door.  I opened the door and a male police officer walked in my house.  I told him that do to all the corrupt police officers that had been showing up at my house that I did not want police at my house.  I started naming the police that I filed a complaint against and when I got to the name of “Snow”, I noticed that the police officer in my house had a badge on with the name of Snow.  I stated, “you are one of the police that I have a complaint against, what are you doing at my home?”  He stated that he did not realize that he was at my house and walked back out of the door.

A female officer named “Merkashaft” (something like that)  in a separate car walked up to my door and stood on the outside and stated, “I just wanted to know if you were alright.”  I told her that I was fine and she looked as if she was grabbing something behind her back.  I had my storm door cracked and did not let her in and explained that I already had charges filed against corrupt police officers and Snow was one of them.  She then left.

December 19, 2007 - 8:40 p.m.
Someone named Sargeant Cooper showed up at my door, I did not ask for a police officer and I did not answer my door.  He left and then left and later came back and was knocking on my door and stated, “You ask us to come” outside of my door, however I did not ask any police officers to come to my door and I did not answer my door.
December 22, 2007 – 3:30 - Attacked

Talking to Tonya and signals coming through telephone.  I cannot hear but can feel, signal causes extreme discomfort to my heard.  Tonya heard clicks on her telephone.
December 24, 2007 – 11:41 a.m
I was talking to my daughter, “Tonya” and was disconnected.

December 25, 2007 – 12:45 p.m. - Attacked

Signals coming through telephone, hurt head 

March 13, 2008, 6:10 a.m.
Called 911 to speak with a Manager regarding the police coming to my house when I called regarding an emergency and ask for the fire dept.  Spoke with Bobby a Supervisor.  I ask him when the head person would be in because I specifically stated when I called 911 not to send the police to my house, due to the high degree of corruption and this was not a police issue.  Bobby stated that he understood and that he would give my message to Angela Downs when she came in at 8:00 a.m.  (For the record the police that came to my door was an asian looking man, small built and a white female small built.  I think the man was a little shorter than the woman and both of them had dark hair. (not sure of the day that they came but it was a few days before or the same morning of March 13, 2008).

March 13, 2008 – 8:15 a.m. - Attacked

Called Angela Downs – signals coming thru phone that hurt head and caused severe discomfort – and we were cut off.  I tried to call her back, but could not reach her the first time.  Called her back a second time and left message on her voice mail telling her that I would contact the manager.
March 14, 2008 (not sure of date)

I called Debbie Fox, Metro Safe Communications Director, tele # 574-7484, regarding police showing up when I called 911 for the fire dept. regarding a possible gas problem, due to the fact that the police or constantly turning off electricity in my home and have routinely turned off my furnace.  This time I could not get the furnace back on which could have caused an explosion. 

When I called Debbie Fox, a message came on the phone while I was talking to her that stated, “If you’d like to make a call please hang up and dial again.” Therefore, I knew the call was being intercepted by the corrupt officials.  I ask Debbie if she heard the message and she said she also heard the message that came on the phone.

March 31, 2008 – 8:55 a.m. - Destruction of Property
Playing cd on small tape player in my bedroom.  Cd was stopped over and over again (it was dragged and stopped so many times that it is now scratched and I just purchased it).

March 31, 2008 – 10:45 p.m.

Trying to call out on my telephone long distance.  I am trying to call media sources, Al Sharpton, Congressional Black Caucus and other officials for assistance and trying to leave them voice mail messages.  My telephone is cut off each time I try to make my long distance calls.  I finally get fed up with the corrupt interference with my long distance service and I call 911.  I told them that their corrupt police officers are blocking my telephone again.  I told her about the letter from Washington, the letter from my Councilwoman and that I had lawsuits filed regarding the corruption.  I told her several times not to send anyone to my house.  She kept asking me for my address and I told her, but I told her over and over again not to send any police to my house.

Approximately 45 minutes later I heard bamming on my front door and a flash light was being shined in my face when I looked out of the door..  The lady on the phone kept telling me to open my door and I told her that I was not because I did not tell her to send any police to my house.  I hung up on her and called 911 back and asked who the police officers were at my door and they would not give me any information or car numbers, so I hung up.  I saw one of the policemen and he was white, about 5’9”, had brown hair and looked to be in his 30’s however he kept shining a flashlight in my face when I looked out of my front door.  

I called again to find out who they were and was told it was 233 Baker, 236 David and 238 (person sd there is no letter for this one).  I ask who the boss of these police were and was told to call 574-2478, which is the Bohne Ave Police Dept.  I called and left a message for the 2nd and 3rd shift Supervisor. 

March 31, 2008 11:15 p.m.
I received a call form Officer Kessinger and I told him what occurred.  I gave him the car numbers and I when I gave him 238 (this is the one that the lady sd did not have a letter), he stated, “What was he doing there?”  He then stated that he would have a talk with them.  I told him that I was contacting the merit board.

April 2, 2008 – 4:00 a.m.
High frequency sound coming from radio.  I am listening to WLOU, it is an AM station.
April 2, 2008 – 6:10 a.m.
Tape player turned off and then turned back on.

April 2, 2008 – 7:25 a.m.
Dryer squealing – high pitched squeal – coming from dial

April 12, 2008 – 12:00 a.m. – 1:00 a.m.
Trying to call long distance, tele calls being rerouted.  Called 911 to report that the police were again rerouting my calls, also taped one of the calls giving the message that my call was “blocked.”  I told 911 not to send any police to my house and some of this is taped.

April 12, 2008 – 1:00 a.m.

Police were at my house bamming on my door.  I peeked out and saw at least two police cars.  Later, I called to find out who they were and was told that they were 215 Adam and his name was Delong and 215 David and his name was Dison. Again, I made it clear that I was only calling to get me reporting that the police were again cutting off and blocking my calls and this was explained to the 911 operator.

June 18, 2008 – 5:00 p.m. - Threatened

Receiving threats on my phone saying that, “I need to stop talking.”  Also calls being cut off and rerouted.  When I contacted my carrier, I was told that I needed to call AT&T Annoyance Call Bureau 1-800-348-8727.  When I called that number I never got a person but a voice mail message stated that I needed to file a police report and one of the numbers stated the only way I could get a subpoena was with a police report.

I called 574-7111 and was told to go to Bohne Ave. Police Dept to file a report, because I did not want the police to come to my house.  I also called 574-2478 which is that location and was told to just drive over there and call them when I got there.  Elizabeth (another lady that has been tortured by corrupt political officials) and I drove over to the Bohne Ave police dept. at approximately 5:15 p.m. (it is only 5 minutes away).  When we got there I called on my cell phone which is 415-5951.  I was told that they would dispatch someone.  

When Elizabeth and I arrived at the Bohne Ave. Police Dept., there was a white man & woman standing in the parking lot.  An officer arrived and spoke with them and then walked over to my car and I said your name is “Crick” I do not want to talk to you.  I told him that my name was Connie Marshall and that he was one of the police that were at my house bamming on my door.  He then said, “I got to go I can’t be near you.”  

Another white couple (older) drove up and the other two people left.  They went over to the police building and called on the telephone connected to the building for a police officer.  They then stated that the police told them to go and wait for them on the corner or two blocks from their house.  

Elizabeth and I were still waiting for the police to come and had been there since around 5:15 p.m.

I called 574-7111 again at 6:07 p.m. and they said someone was already dispatched, named Miracle 234 Baker.  We saw two (2) police cars go by and no one stopped. We called back again at 6:54 p.m. and again were told a car was dispatched and a male officer stated, “We just found a dead body on Campbell Street” (I thought to myself why was he telling me this, this should be confidential police info.) A young black girl and her friends drove up and went to the police building to use the telephone attached to the outside of the building and when she finished I told her to let me talk to the police officer.

I spoke with someone named Vince that stated that no one had been dispatched to come to meet us at the Bohne Ave. police dept.   I told him that apparently we had been lied to when the lady told us twice that a car was on its way.   When I told him of my disgust of the way we had been treated, I was told to talk to Sgt. Kessinger and/or Sgt Massey.  When I spoke with one of them, they appeared to blame the dispatcher.  I then spoke with Doug Hamilton** Manager at 574-3640 and also left a message for  female on Barret Ave, who is a Manager.  

After arriving at the Bohne Ave. Police dept at 5:15 p.m. and waiting until 7:20 p.m. for a police officer, being lied to about the dispatch twice, we finally left and did not get to file a report.  

July 8, 2008 – Telephone Call & Bohne Ave. Police Dept.
I received a call on Tuesday, July 8, 2008 at 8:55 a.m.  The caller ID stated, Unknown Caller.  When I picked up the ringing telephone a recording was on my phone and I heard the following message, “If you’d like to make a call, please hang up and dial again, if you need assistance hang up and dial your operator.” 

After I hung up the telephone, the phone went “dead.”  There was not dial tone.  I contacted Global my telephone carrier that day, July 8, 2008 and they told me they would send someone out the next day by 1:00 p.m.  I went home from work on July 9, 2008 and waited and no one came.  

I contacted Global that day regarding my service still not working and they stated the guy would not be there until the next day because they had a lot of telephones out.  I asked her why she  didn’t tell me that in the beginning.  The next day July 10, 2008 my telephone still did not work.  I was then told that I had to pay 37.50 for them to come inside my house. I  told her that I was supposed to already have inside maintenance, but they told me that I did not.  On July 11, 2008 I paid the 37.50, which I did not owe for inside maintenance(one of the people I talked to was a guy name Drey).  On July 12, 2008 the guy came out in an AT&T truck to my house and switched lines in the box on the side of my house and also did something to a second box connected to the other side of my house. He then came in and changed a box inside my bedroom.

(again the telephone was working until I received the incoming call from the unknown number on July 8, 2008)

July 10, 2008  (around 4:30 p.m. or 5:00 p.m) - Threatened
After going to Rev. Coleman’s (a Civil Right’s Worker who incidentally died of having several seizures) wake I went to the Bohne Avenue Police Dept. – 2nd Division to again attempt to file a complaint regarding the identity theft, everything in this 74 page log, and threats on my life (being told on my telephone on more than one occasion by a white man that “I need to stop talking.”).  When I got there I was told to contact the fraud unit or the telephone reporting unit.  The telephone numbers were handwritten for me & I contacted both of the aforementioned again on the telephone at the Bohne Ave Police Dept, as I have previously done and the fraud unit told me that I had to first file a report at Bohne Ave.  The telephone reporting unit, again, told me that I needed to file a report at Bohne Ave. because it was over her head. The following occurred at the Bohne Ave Police Dept. 

At first I was told by Officer Bates that they would not take a complaint.  As I was persistent, he finally told me that Officer Bentley could take the complaint and took him aside to speak with him before he took the complaint.  The only complaint that he would take was regarding the threats on my home phone (which he called harassing communications) and the report of my telephone being sabotaged and out of order since July 8, 2008.

When I asked him to take the complaint regarding the identity theft, he told me that he did not know if I was telling the truth and that he could not take it.  After I filed the aforementioned complaint, report #8008050747, I went home to get the evidence regarding the identity theft.  

When I went back to the Bohne Ave – 2nd division, I saw Major Gentry.  She proceeded to tell me that she was not going to take a report regarding the identity theft.  I showed her a copy of my birth certificate and how it had been changed and she said, “ well that’s a copy.”  I stated, “ I figured you would say that.”  I took out the original and showed it to her.  She stated, “that’s not a real birth certificate,” She then told me that I needed to talk to the fraud unit, I told her that I already called them when I first arrived at Bohne Ave. and they told me to file a report.  She then told me that I needed to contact the Telephone Reporting Unit and I told her that I already talked to them and they say it is over their head.  Major Gentry then told me that she was not going to take the report and told me that I had to get out of the office.  

I went outside and called 574-7111 (police) and 911.  I was told that they would dispatch someone.  I waited outside in 90 degree weather for One hour and ten minutes and called 574-7111 and 911 and was told someone was dispatched and to wait and no one came.  Officer Bates came out and told me that Major Gentry said that I had to leave the premises. 

I called 911 back and they told me that no one was coming to take the report.  I asked them why they didn’t tell me that at first as I had been sitting outside for One hour and ten minutes.  They said, “well if Major Gentry says that she is not taking a report they cannot go over her head.”  They told me to contact Chief White’s office and I spoke with Sheila.  She told me someone would call me back on Friday, July 11, 2008.  I told her that I would be at Rev. Coleman’s funeral, so she said they would call me at 2:00p.m.  I did not receive a call and I tried to call Sheila in Chief White’s Office, there was no answer so I left a message on her voicemail.

Later that evening, Officer Clark and Officer Roof came to my house and when I asked them to come in they would not.  Elizabeth (a lady who has also had problem with being terrorized in Ky) and I were sitting on my front  porch.  The dispatched officer’s told us that they were told not to take a report.

During the time that I was at Bohne Ave. police dept. there were two bail bondsmen from out of state there, I asked for their telephone number because they arrived when I first got to the Bohne Ave police dept and they were still there when I went home to get the other evidence and they were there when I was told to leave the inside and outside premises by Major Gentry and________ .
EXHIBIT 16 - Note:  this is the actual handwriting of the bail bondsman
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July 2008 (Sat. & Sunday) - Threatened

TV & Radio being turned off.  Tried to use telephone signals coming through hurt head.  Threatened of telephone when trying to call out. Someone picks up and states, “you need to stop talking.”
July 2008 (not sure of date) 1:15 p.m. – 1:30 p.m.

Radio and TV was being turned off several times.  Each time I said “turn it off” they would turn off my picture on the TV or the sound on the radio.  They can hear and see me in my home, they have apparently attached an illegal device to my home.  I repeatedly called 574-7111 and 911 to report what was going on – because I wanted it on tape -  and told them not to send a police officer, because the police and my local F.B.I. were doing it.  

They sent a police officer (two that I saw & possibly a third).  I took pictures of the two that came and taped them bamming on my door.  They left and I called to report them.  I called 911 and she said that they had not dispatched any police officers.  I called 574-7111 and a man stated he dispatched them & 911 was incorrect.  I talked to a woman & I told her not to send any police to my house.

July 2008 (not sure of date) but same day 2:10 p.m.
The previous two came back bamming on my door.  Their license number was F7089.  One was white and one was black.  The white police officer stated, “I have a warrant and then stated that I had to leave my house sometime.”  I did not answer my door, as I did not have any warrants.  Again, when I called and asked who they were they refused to give me their car numbers are any identifying information.

